

Menighedsrådsmøde tirsdag den 17. august 2021 kl.19.00 til 21.30

Afholdes i konfirmandstuen.

Menighedsråd Soderup – Kirke Eskilstrup:

Meghan Jakobsen, Tina Kjeldsen, Jette Arrild, Margrethe Straarup, Bente Nielsen, Laila Carlsen, Bella Marckmann, Lotte Mosegaard.

Afbud fra: Toni Bøgelund

Suppleanter: Jytte Lundqvist, Kirsten Holm Iversen, Pia Widell

Dagsorden:

Punkt 1: Godkendelse af dagsorden <i>Beslutning: Godkendt. Punktet om kirkegårdsvedtægter kan evt. skubbes til næste møde.</i>	
Punkt 2: Økonomi v/ Lene Pedersen og Lotte Mosegaard: Gennemgang af kvartalsregnskab 2. kvartal 2021. Se bilag. Beslutning vedr. indbetaling af indefrosne feriemidler Budget 2022: Indledende overvejelser over ønsker til budget 2022. <i>Beslutning: Kvartalsregnskabet blev gennemgået. MR vedtager at vi foretager frivillig indbetaling af indefrosne feriemidler jf. provstiets forslag. Alle overvejer ønsker til 2022-budgettet og sender en kort beskrivelse af evt. ønsker til Lotte inden mødet 7.9., hvor MR tager en samlet drøftelse.</i>	
Punkt 3: Valg af repræsentant til repræsentantskabet for Det fælles kirkekontor v/Lotte Mosegaard <i>Beslutning: Bella Marckmann er valgt.</i>	
Punkt 4. Orienteringspunkter Kirkeværge: Orientering om 1-årssyn af præsteboligen. Bygningsudvalg: 1. Synsrapporter fra 1-årsgennemgang af præstegården er modtaget. Der er fundet 11 mindre mangler som udbedres i uge 34. 2. Forsikringsanmeldelsen af ægte hussvamp i præstegården er blevet anerkendt. Vi får det ansøgte beløb på 896951 kr incl moms. Dette informeres til provstiet til budgetsamråd 23.08.3. 3. Overslag over af maling af vinduer ind- og udvendigt i begge kirker samt maling af kirkegårdslåger mm er modtaget. Arbejdet udføres i uge 34 og 35 incl weekenden 04-05.09 mht vinduer indvendigt i Soderup Kirke (der er ingen gudstjeneste). 4. Kalkning af Soderup kirke og øvrige bygninger exl præstegård starter i uge 36. Alle reparationer af huller er udført. 5. Syltsten mod nord og syd vil ikke blive kalket fremover. Disse vil fremstå som synlige kampesten (dette godkendt på MR-mødet) 6. Fra APV-gennemgang: Gulvet i Kr. Eskilstrup Kirke er ikke fuget. Der er sand i fugerne. Dette vanskeliggør en effektiv rengøring, da der ikke kan støvsuges. Der er ønske om at gulvet fuges fra graverne. Talt om dette med Mørkøv Murerforretning. Det foreslås at der laves et fuget forsøgsområde (hele våbenhuset). Dette skal følges i et år inden der tages stilling til om resten skal	

fuges. MR drøftede dette og blev enige om at følge op på næste møde, når vi har hørt stiftskonsulenten om det er en gangbar løsning. Bygningsudvalget følger op med stiftskonsulenten. Kirkegårdsudvalg: Er i gang med forberedelse af møde med kirkegårdskonsulent 22.9. kl 17 med henblik på udarbejdelse af helhedsplan for Soderup kirkegård. Udvalget indkøber bænke til begge kirkegårde samt undersøger rensning af bevaringsværdige gravsten. Kontaktperson: Personalemøde afholdt 30.06 APV-sammendrag 01.07 med graverne er lavet. Anne G. er tilmeldt obligatoriske graver kurser i januar og februar. Formand: Der indkøbes parkeringsskilte til området foran konfirmandstuen. Orienteringsmøde om valg til provstiudvalg og stiftsråd afholdes 31.8. i Skt. Nikolai sognehus. 30.10. er der heldagsudflugt for MR, suppleanter og personale. Kasserer: Orientering om budgetsamråd i provstiet. Præst: Medarbejderrepræsentant: MR repræsentant aktivitetsudvalg:	
Punkt 5. Aktiviteter/Årshjul Gennemgang og status på efterårets aktiviteter. Vintermøder er planlagt indtil jul og fremgår af kirkebladet. Margrethe og Meghan følger op på hvad vi gør mht hjemmesiden. Halloween 31.10.? der er en positiv tilkendegivelse fra spejderne, men ikke detailplanlagt endnu. Tovholder?	
Punkt 6. Kirkegårdsvedtægter v/Lotte Mosegaard Vedtagelse af reviderede kirkegårdsvedtægter, vedhæftet. <i>Beslutning: Udskydes til næste møde.</i>	
Punkt 7: Præstetavler v/Meghan Jakobsen Gennemgang og drøftelse af tilbud. <i>Beslutning: Udskydes til næste møde.</i>	
Punkt 8: Ændring af sognegrænser v/Laila Carlsen I forbindelse med en matrikulær sag om udstykning, har vi modtaget oversigt over og ønske om sognegrænse. <i>Beslutning: Vi har ingen indvendinger mod den foreslåede flytning.</i>	
Punkt 9: Rutiner vedr. indkomne mails mv. v/ Bella Marckmann. <i>Beslutning: Udskydes til næste møde.</i>	
Punkt 10: Eventuelt	
Punkt 11: Lukket punkt	